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Zapytanie 

Dotyczy wprowadzenia rad ych w błąd czego wynikiem było wprowadzenie do planu 
budżetu sumy 40 tyś zł z przeznaczeniem na organizacje jubileuszu zespołu 
„W rześniczanki” 

Rada Gminy Sławno uchwałą Nr LXV/457/2023 z dnia 22 września 2023 r. w sprawie zmian w uchwale Nr LVI/398/2022 Rady Gminy Sławno z dnia 16 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sławno na rok 2023 wprowadziła do planu budżetu w odpowiednich paragrafach w dziale 750 - Administracja Publiczna, w rozdziale 75075 — Promocja jednostek samorządu terytorialnego kwotę 40.000,00 zł 
Na posiedzeniu wspólnych Komisji Rady Gminy Sławno z dnia 20 września 2023 r., jak i na sesji Rady Gminy Sławno z dnia 22 września 2023 r. zapewniał Pan i pracownicy Urzędu Gminy w Pana obecności, że suma 40) tyś ma zostać przeznaczona na pokrycie kosztów związanych w jubileuszem zespołu „Wrześniczanki” z Wrześnicy. 
W odpowiedzi na moje zapytanie z dnia 26 września 2023 r., dnia 24 października nie otrzymałem informacji na temat kosztów związanych z organizacją jubileuszu, a jedynie zsumowane koszty związane z organizacją jubileuszu oraz otwarcia dróg we Wrześnicy, wskazując sumę 19.278,44 zł. 

Z załączonych faktur nie można jednoznacznie stwierdzić, jakie były koszty organizacji jubileuszu zespołu „Wrześniczanki”. a zapytanie dotyczyło właśnie tego wydarzenia, poza tym kwota ta Jest ponad dwa razy niższa od sumy podanej przez Pana radnym przed głosowaniem przez Radę Gminy Sławno przywołanej uchwały. Ponadto daty ich



wystawienia dowodzą, że już długo przed sesją znał Pan dokładne koszty związane z tą 

uroczystością, więc czym się Pan kierował przekazując radnym te nieprawdziwe dane? 

Fakty te jednoznacznie świadczą o świadomym wprowadzeniu radnych w błąd. Jako 

radny, który niejednokrotnie podejmuje decyzje związane z budżetem Gminy Sławno na 

podstawie informacji przekazanych przez Pana, jak i pracowników uważam taką sytuację za 

niedopuszczalną. 

Pozostając w nadziei, że sytuacja ta była wynikiem Pana pomyłki lub niezrozumienia, 

proszę o udzielenie niezbędnych wyjaśnień. 

Proszę także, w celu uzupełnienia Pana odpowiedzi na moje zapytanie z dnia 26 

września 2023 r. przedstawić faktury, które wskażą, w jaki sposób została rozdysponowana 

reszta sumy 40 000 zł. wprowadzonej decyzją radnych do działu 750 - Administracja 

Publiczna, w rozdziale 75075 - Promocja jednostek samorządu terytorialnego, na sesji z dnia 

22 września 2023 r. 
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